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ΔΗΜΩΝ ΕΛΛΑΔΑΣ 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Ο 

Συνεδρίασης του Διοικητικού Συμβουλίου της Κ.Ε.Δ.Ε. 
της 14ης Νοεμβρίου 2024 

 
Στην Αθήνα σήμερα, 14 Νοεμβρίου 2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 12:00, συνήλθε σε 
συνεδρίαση, δια ζώσης και με τηλεδιάσκεψη (μεικτή), σύμφωνα με το άρθρο 11 του ν. 
5043/2023 (Α΄ 91), το Διοικητικό Συμβούλιο της Κ.Ε.Δ.Ε., ύστερα από πρόσκληση του 
Προέδρου της, κ. Λάζαρου Κυρίζογλου, Δημάρχου Αμπελοκήπων-Μενεμένης και υπό 
την προεδρία του. 

Κατά τη συνεδρίαση παρέστησαν οι Δήμαρχοι: Αλεξόπουλος Γρηγόρης Δυτικής 
Αχαΐας, Αμπατζόγλου Θεόδωρος Αμαρουσίου, Αποστολόπουλος Ηλίας Παπάγου-
Χολαργού, Γκουντάρας Αντώνιος Αγιάς, Δανιηλίδης Συμεών Νεάπολης-Συκεών, 
Δούκας Χάρης Αθηναίων, Καστρινός Αλέξιος Πηνειού, Κούλης Ευστάθιος Γορτυνίας, 
Κωνσταντέλλος Γρηγόριος Βάρης-Βούλας-Βουλιαγμένης, Μαμάκος Αθανάσιος 
Λαρισαίων, Μπέγκας Θωμάς Ιωαννιτών, Πελετίδης Κωνσταντίνος Πατρέων 
Παπαναστασίου Γεώργιος Αγρινίου, Ραβιόλος Ελευθέριος Καρύστου, Τσιάκος 
Βασίλειος Καρδίτσας και οι Δημοτικοί Σύμβουλοι: Γιαλιτάκης Νικόλαος Ηρακλείου, 
Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος Αθηναίων, Καραμαλάκης Μιχαήλ Ηρακλείου, Καταβούτας 
Γεώργιος Τρικκαίων, Καφαντάρης Δημήτριος Πύλου-Νέστορος, Μουράτογλου 
Ιωάννης Έδεσσας, Μπαρμπάκος Ευάγγελος Καλλιθέας, Μπίρμπας Δημήτριος 
Αιγάλεω, Τζιαχρήστας Δημήτριος Δομοκού, Τσιαντής Δημήτριος Λίμνης Πλαστήρα, 
Υδραίου Μερόπη-Σπυριδούλα Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων. 

Απόντες οι Δήμαρχοι: Αναστασιάδης Φίλιππος Παγγαίου, Καφατσάκη-Βλάχου 
Σταματία Ζωγράφου, Τσακίρης Παντελεήμων Ωραιοκάστρου και ο Δημοτικός 
Σύμβουλος Αθηναίων Τεντόμας Χρήστος. 

Αφού διαπιστώθηκε η απαρτία του Σώματος και γενομένης συζητήσεως, πάρθηκε η 
παρακάτω απόφαση: 
........................................................................................................................................ 

Απόφαση 411η 

ΘΕΜΑ:  Καθυστερήσεις στις διαδικασίες αξιολόγησης από το Ταμείο Ανάκαμψης που 
αφορούν τις εγκαταστάσεις των Ιαματικών Πηγών. 

 

 

 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΚΕΔΕ άκουσε εισήγηση από τον κ. Α. 
Γκουντάρα, Πρόεδρο της Επιτροπής Συγχρηματοδοτούμενων Προγραμμάτων της 
ΚΕΔΕ, σχετικά με το ανωτέρω θέμα και αφού έλαβε γνώση της επιστολής του 
Συνδέσμου Δήμων Ιαματικών Πηγών Ελλάδας και συγκεκριμένα: 

«Πολλοί Δήμοι μας που διαχειρίζονται Ιαματικές Πηγές προέβησαν στην υποβολή 
αιτήσεων ενίσχυσης για το Υποέργο «Αναβάθμιση υφισταμένων ή δημιουργία νέων 
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εγκαταστάσεων ιαματικού τουρισμού» με α/α 2 του Έργου «SUB 3: Τουρισμός υγείας 
και ευεξίας με την αξιοποίηση ιαματικών πηγών» της Δράσης «Τουριστική Ανάπτυξη» 
(“Tourism Development”) με κωδικό 16931 του Εθνικού Σχεδίου Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας, η οποία εντάσσεται στον Πυλώνα 4 «Ιδιωτικές Επενδύσεις και 
Μετασχηματισμός της Οικονομίας» και ειδικότερα στον Άξονα 4.6 του σχεδίου 
«Εκσυγχρονισμός και βελτίωση της ανθεκτικότητας κύριων κλάδων οικονομίας της 
χώρας». 

Ο στόχος του Έργου «SUB 3: Τουρισμός υγείας και ευεξίας με την αξιοποίηση 
ιαματικών πηγών» στο πλαίσιο της Πράσινης Ανάπτυξης, είναι η προώθηση του 
ιαματικού τουρισμού ως ειδική μορφή τουρισμού στη χώρα και η επιμήκυνση της 
τουριστικής περιόδου. 

 

Επειδή όμως: 

1. Παρά την βοήθεια που παρείχε ο φορέας μας στο Υπουργείο Τουρισμού άργησε 
να προκηρυχθεί το έργο (Ημερομηνία έναρξης υποβολής προτάσεων ορίστηκε η 
29/07/2024 και Ημερομηνία λήξης υποβολής προτάσεων ορίστηκε η 15/09/2024, 
δηλαδή μήνες καλοκαιριού που λείπουν υπάλληλοι των υπηρεσιών μας) 

2. Δόθηκε πολύ μικρό διάστημα για να ετοιμάσουμε την πρόταση και βέβαια μέσα 
στο καλοκαίρι (που αυτό είχε ως αποτέλεσμα αρκετοί δήμοι μας να μην  
προλάβουν να καταθέσουν πρόταση) 

3. Ο χρόνος ολοκλήρωσης των έργων ορίστηκε η 31/12/2025 

4. Παρατηρείται καθυστέρηση στις διαδικασίες αξιολόγησης των υποβληθεισών 
προτάσεων και ο χρόνος υλοποίησης των εγκεκριμένων έργων θα είναι πολύ 
πιεστικός αργότερα για τα εγκεκριμένα σχέδια,  

ζητάμε την επίσπευση της αξιολόγησης και έγκρισης των προτάσεων που θα 
υλοποιηθούν από τους Δήμους μας έτσι ώστε να έχουμε τον δέοντα χρόνο 
ολοκλήρωσης των έργων.» 

 

Κατόπιν των ανωτέρω και ύστερα από διαλογική συζήτηση, 
 
 
 

Αποφασίζει ομόφωνα 
 
 
 

Ζητά την επίσπευση της αξιολόγησης και έγκρισης των προτάσεων που θα 

υλοποιηθούν από τους Δήμους, έτσι ώστε να έχουν τον απαραίτητο χρόνο 

ολοκλήρωσης των έργων, που αφορούν στην αξιοποίηση των Ιαματικών Πηγών, ήτοι 

31/12/2025. 

 

 

 



-3- 

 

 

Σε συνέχεια της υπ’ αριθμ. 411/14.11.2024 απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της 

ΚΕΔΕ. 

..………………………………………………………………………………………….……… 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

   Ο Γενικός Γραμματέας της Κ.Ε.Δ.Ε.     Ο Πρόεδρος της Κ.Ε.Δ.Ε. 
 
                         Λάζαρος Κυρίζογλου 
             Δήμαρχος Αμπελοκήπων-Μενεμένης 
 
             Δημήτριος Καφαντάρης 
Δημοτικός Σύμβουλος Πύλου-Νέστορος 

 
Η Αναπληρώτρια Γενική Διευθύντρια 

της Κ.Ε.Δ.Ε. 
 
 
 

Δέσποινα Λουκάκη 


